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RAABIERG SOGN

Råbjerg Sogns Menighedsråd

MENIGIIEDSRÅDSMøDE i kulturhuset Møldamvej 98, ÅIbæk

torsdag den f. iuni2022 kl. 18.30.

Lotte Wenstrup LW

Christina WulffCW

Tommy Hjorth TH

Hanne Lind-Bonderup HLB

Thomas S. Jensen TJ

Knud Bilde KB

Referat

Indkomne ounkter til behandline

o Releratfra mode den 5. maj 2022 * Referat godkendL

Ny prætebolig Yedtagelse øf byggert LBBS Præsentetede nye tegningen
Menighedsrådet har vedtaget, skitsetegningen næd det asymnætriske tag og fremrykning
atpræstegård 5 møer mod Gårdbovei.

Indkommetfra Frederikshaw kommune vedrørenle ÅtOæ* hawt Menighedsråda har
talt om sagen og vil gerne evt ølholde enffluftgudstjeneste på havnen ifremtiden

Politianmeldelsefor alkobling af gøsforsyningen, KB er på §agen.

Formandens hiøtue

Ny provst i Frederikshavn provsti. Vores provst har ansøgt Dronningen om at gå på pension.

Opfølgning på lnvitationer til fuUæk kirkes 125-års jubilæum. Invitationen er lavet og sendes rundt

inden længe.

Erik Coldins Thavsen ECT Fraværende
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Nedsættelse af udvalg til forhandling med provsten og provstiudvalget. TJ, CW, LW, TH og
KB er udvalget.

Evaluering af menighedsmøde. Rigtrg godt møde, med mange fremmødte.

Kirkeblad

Datoer for kommende filmeftermiddage. CW snakker med ECT og laver en plan.

Kirkeværse

Vedtægt vedrørende lapidariet på Råbjerg og Ålbæk kirkegårde. Provstiet behandler
forslaget 16juni.

Hjertestarter ved Rabjerg og Ålbæk kirke. Trygfonden har godkendt ansøgning om
hjertestarter til Råbjerg Kirke. Ansøgning til Ålbæk kirke blev afslået, men CW ansøger

igen.

Menighedsrådets cykel. KB laver en plan over hvor den skal stå og hvem skal have adgang

tilbrug.

Forslag om beplantning af tomme gravsteder. Menighedsrådet giver tilsagn om at personalet
kan bruge penge til beplantning.

Problem omkring gravsteder på plænen. Vores vedtægter omkring plænegravstedeme skal
håndhæves. Der laves skilte til plænen med reglerne.

Kirkesyn. Dato fastsat til2216-22 kl. 14.00.

Bvsnin es- o g kir ke e år ds udvale

Opfølgning på belysningen på kirkegården. TJ har intet hørt fra elektriker efter mail er sendt

ud. HLB overtager sagen og forsøger at ffi kontakt.

Der skal indsendes dokument til kommunen når nedrivningen af præsteboligen er
færdiggiort. KB sørger for det bliver giort.
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Kasserer

Budget 2023. Budgettet godkendt og afleveret den l0-05-2022kJ. 16:l l.

Ansøgning til anlægspuljen. Ansøgning sendt for nedrivningen af præstegård. Ansøgningen
godkendt og aconto beløb indsat på kontoen og faktura er betalt.

Jubilæum. Godkendelse af arbejdsplan og budget. Menighedsrådet har godkendt budget.

Opfølgnrng på ny regnskabsinstruks. TJ arbejder på sagen.

Opfølgning på sammenlægning af kontoer i banken. LW og TJ arbejder på sagen.

Opfølgning på frrldmagt til kontoer. LW og TJ arbejder på sagen.

Opfølgning påNEM ID. LW og TJ arbejder på sagen.

Det vedtages at vi bevarer vores nuværende hjemmeside. Kirkegården skal have ny mail,
som har højerc sikkerhed. CW og HLB iværksætter møde med IT-konsulent.

Kontaktoerson

Personalemøde afholdt 1. juni. Orientering omkring kommende arrangementer og dialog
omkring arbejdsmilj ø.Der er ophængt førstehjælpskasse, plastre og øjenskyld på
værkstedet.

Der skal opsættes et kemiskab. Personalet kommer med ønsker om størrelse firm.

M e d ar b e i d er r epr æ s ent an t

Reparationer af maskiner sendes fremadrettet til Nordcar.

Muren har været forbi Råbjerg Kirke og kalket våbenhuset. Han har forespurgt om der kan
blive sprøjtet mod alger. Graver søger for at det bliver giort.

Gamle g avsten på Råbjerg kirkegård. Vendes på næste møde.

Sosnepræst

Tilladelse til visning af film. Vendes på næste måde.
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Kirkens liv osvækst

Årets konfirmation. Forløb godt.

Pensionistudflugt. Datoen er sat trl619-22 og går til Kolding.

Kirkekaffen starter op efter sommerferien.

Der er kommet en ny besøgsven i sogne! der mangler stadig flere. Der søges også videre
efter piloter til vores cykel.

Even4relt

Næste MR-møde: ll. arqust2022

Lulrket møde

Vel mødt

Lotte Wenstrup
Formand
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